
Bestyrelsesmøde 17.08. 2015 

 

1. Forslag til afdelingsmøde gennemgået 

2. Fremadrettet ønsker vi kopi af liste fra rundgang. Dette for at give bestyrelsen mulighed for at følge 

op på de ting der skal laves. 

3. Planlægge jubilæumsfest d. 29.08 

4. Bestyrelsens oplæg for 2016 gennemgået 

5. Vi mangler en flagmand 

6. Inger Andersson ønsker ikke genvalg ved afdelingsmøde  

 

Bestyrelsen vil opfordre alle til at holde udenoms arealer så vi har en afdeling der er præsentabel at 

komme ind i og er et rart sted at bo. 

 

 

 


